
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 16. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Ministeren bedes redegøre for den aktuelle status og fremtidsudsigterne for
Grønnedal. Herunder bedes ministeren redegøre for, hvor meget forsvarets
aktuelle plan om at rydde området fuldstændig vil koste samt hvilke mulighe-
der der er for at foretage et nyt begrænset udbud af området, hvor kun be-
stemte bygninger er omfattet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aleqa Hammond (SIU).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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